

# Curriculum Vitae (CV)



## • Personal Information:

- Name: Habib Abdul Latif Youssef.

- E-mail: [Dr.hy1957@gmail.com](mailto:Dr.hy1957@gmail.com)

Mobile: 955994243 (963+)

- Languages: - Arabic (Tongue language).

- English

- Russian

- Romanian

## • Qualifications and Academic Background:

- Diploma in General Medicine from Romania in 1986.

- Certificate of specialization in ophthalmology from the Institute for Upgrading the Competence of Physicians in Kiev, 1995.

- Philosophy degree (PhD) in ophthalmology from Ukraine (formerly the Soviet Union) 1997.

## • Academic ranks and administrative tasks

• Professor

- Member of the Board ophthalmology Department faculty of medicine, Tishreen University since 2002.
- Professor (for under and post graduated) at Tishreen University since 2000.
- Member of the teaching staff at Al-Andalus Private University, College of Medicine and College of Dentistry, for three years.

• **Publications and Scientific Achievements:**

- Dry eye among desktop computer users (Tishreen University Journal for Research and Scientific Studies) in 2014.
- Effect on intraocular pressure after subtenon injection of triamcinolone acetate (Tishreen University Journal) 2016.
- Pupillary dilatation in diabetic patients (Tishreen University Journal) 2019.
- Effect of pterygium on corneal endothelial cells (Tishreen University) 2012.
- Participation in authoring the in-kind courses in Tishreen and Al-Andalus Universities.
- Supervising or participating in supervising a lot of postgraduate student research, Tishreen University.
- Supervising many graduation projects in the Faculties of Human Medicine, Tishreen and Al-Andalus Universities.

• **Vision:**

- Our students are our sons, our hope and the builders of our future.

## سيرة ذاتية ( CV )



### • المعلومات الشخصية:

- الاسم : حبيب عبد اللطيف يوسف
- البريد الالكتروني: Dr.hy1957@gmail.com
- الهاتف المحمول: 0955994243
- اللغات: إنجليزي \_ روسي \_ روماني

### • المؤهلات والشهادات العلمية:

- 1\_ دبلوم في الطب العام من رومانيا عام ١٩٨٦ م.
- 2\_ شهادة اختصاص في أمراض العين و جراحتها من معهد رفع كفاءة الأطباء بكيف ١٩٩٥ م.
- 3\_ دكتوراة في أمراض العين و جراحتها PHD ١٩٩٧ م من أوكرانيا (الاتحاد السوفييتي سابقاً).

### • المراتب العلمية والمهام الإدارية

#### أستاذ

- عضو مجلس قسم أمراض العين و جراحتها من عام ٢٠٠٢ م.

- عضو هيئة تدريسية في جامعة تشرين من عام ٢٠٠٠ م.
- عضو هيئة تدريسية في جامعة الأندلس الخاصة كلية الطب البشري وكلية طب الأسنان منذ ثلاث سنوات .

### النشر والأعمال العلمية:

- ١\_ العين الجافة عند مستخدمي الحاسوب المكتبي (مجلة جامعة تشرين للبحوث والدراسات العلمية) عام ٢٠١٤ م.
- ٢\_ ارتفاع الضغط داخل **المقلة** بعد حقن التريامسينولون أسيتونيد تحت الزينون (مجلة جامعة تشرين) ٢٠١٦ م.
- ٣\_ توسيع الحلقة عند المرضى السكريين (مجلة جامعة تشرين) ٢٠١٩ م.
- ٤\_ تأثير الظفرة على الخلايا البطانية للقرنية (جامعة تشرين) ٢٠١٢ م.
- ٥\_ المشاركة في تأليف مقررات العينية في كل من جامعتي تشرين والاندلس.
- ٦\_ الاشراف او المشاركة بالإشراف على الكثير من أبحاث طلاب الدراسات العليا جامعة تشرين.
- ٧\_ الاشراف على العديد من مشاريع التخرج في كليتي الطب البشري لجامعتي تشرين والاندلس.

### الرؤية:

طلابنا أبنائنا أملنا و بناءً مستقبلنا.